

FÜSSE LIEBEN
legero

SPRING



SUMMER

FRÜHJAHR / SOMMER 2027

IMPRESSUM/IMPRINT

Legero Schuhfabrik GesmbH

Legero-United-Straße 4

8073 Feldkirchen bei Graz, Österreich



Produktabbildungen können geringfügig vom tatsächlich hergestellten Produkt abweichen.
Copyright 2026 LEGERO Schuhfabrik Gesellschaft m.b.H. – All rights reserved.
Gedruckt auf umweltfreundlichem Papier.

Product images may vary slightly from the actual, manufactured product.
Copyright 2026 LEGERO Schuhfabrik Gesellschaft m.b.H. – All rights reserved.
Printed on environmentally friendly paper.

FÜSSE LIEBEN

legero

FRÜHJAHR / SOMMER 2027
SPRING / SUMMER 2027

Movement is more than just
getting from one place to another.
It is the decision not to stand still.

For Spring/Summer 2027, we translate this sense of new beginnings and dynamic energy into a fresh, feminine athleticism. Styles that combine lightness and self-confidence—soft in appearance, precise in form. Shoes that effortlessly accompany every step.

Flowing structures take center stage: movement becomes visible—through surfaces and materials. They create a rhythmic interplay between the tried-and-true and the spirit of the times.

Lines seem to move, textures react to light, forms remain dynamic yet serene.

Sport-inspired elements meet a clean, feminine aesthetic. The silhouettes are modern, the materials flexible—always guided by legero's signature commitment to comfort.

The result is footwear for women on the move. For the moment of getting started. For everything that awaits them.

New-In:
Wedge-Sneakers ♡



FEMININE MOTION



Bewegung ist mehr als nur Fortbewegung.
Sie ist die Entscheidung, nicht stehenzubleiben.

Für Frühjahr/Sommer 2027 übersetzen wir dieses Gefühl von Aufbruch und Dynamik in eine neue, feminine Sportlichkeit. Styles, die Leichtigkeit und Selbstbewusstsein vereinen – weich in der Anmutung, präzise in der Form. Schuhe, die jeden Schritt mühelos begleiten.

Fließende Strukturen stehen im Zentrum: Bewegung wird sichtbar – über Oberflächen und Materialien. Sie erzeugen einen rhythmischen Wechsel aus Altbewährtem und Zeitgeist.

Linien scheinen sich zu bewegen, Texturen reagieren auf Licht, Formen bleiben dynamisch und zugleich ruhig.

Sportiv inspirierte Elemente treffen auf eine klare, feminine Ästhetik. Die Silhouetten sind modern, die Materialien flexibel – immer getragen von dem legero typischen Anspruch an Komfort.

So entstehen Schuhe für Frauen in Bewegung. Für den Moment des Losgehens. Für alles, was vor ihnen liegt.



Sporty
Lightness



ALLE MODELLVARIANTEN
RANGE OF MODELS



SOFTWAVE

NEU!



2-000540-4030

Er hebt, ohne zu beschweren, und trägt, ohne aufzufallen. **SOFTWAVE** steht für moderne Weiblichkeit und sanfte Stabilität – komfortabel, souverän und alltagstauglich. Die Keilabsatz Sohle verleiht dem Sneaker eine attraktive Silhouette und sorgt für eine gestreckte Beinlinie.

Lifts without weighing down and supports without drawing attention: **SOFTWAVE** represents modern femininity and gentle stability—comfortable, confident, and perfect for everyday wear. The wedge heel sole gives the sneaker an attractive silhouette and creates a sleek, elongated leg line.



ALLE MODELLVARIANTEN
RANGE OF MODELS



JOGGA

NEU!



JOGGA liegt wie eine zweite Haut am Fuß und verbindet spürbaren Komfort mit sportiver Leichtigkeit. Inspiriert vom bewährten Tanaro Leisten und zugleich neu und innovativ gedacht: Die Konstruktion des Obermaterials wurde konsequent auf das Wesentliche reduziert.

JOGGA fits like a second skin and combines noticeable comfort with sporty lightness. Inspired by the proven Tanaro last yet featuring a fresh, innovative design: The upper construction has been stripped down to the essentials—with a sporty twist.



ALLE MODELLVARIANTEN
RANGE OF MODELS



FIORA

NEU!



2-000554-0100

So feminin kann Performance sein. **FIORA** vereint reduzierte Volumen, technische Leichtigkeit und sportlichen Anspruch zu einer neuen Generation von Trekking Sandalen. Die besonders zarte Interpretation des Trekking Looks setzt auf ein schlankes Obermaterial und weiches Innenfutter.

Performance can be this feminine. **FIORA** combines minimalist design, technical lightness and sporty performance to create a new generation of trekking sandals. This particularly delicate interpretation of the trekking look features a sleek upper and a soft lining.



2-000544-4500



SOMI

NEU!



2-000547-3350

ALLE MODELLVARIANTEN
RANGE OF MODELS



SOMI verbindet natürliche Unterstützung mit einer ruhigen, reduzierten Ästhetik – für Sandalenkomfort in seiner entspanntesten Form. Die flexible Konstruktion folgt dem Körper mit sanfter Leichtigkeit und vermittelt Stabilität & Weichheit bei jedem Schritt.

SOMI combines natural support with a calm, minimalist aesthetic – for sandal comfort at its most relaxed. The flexible construction follows the body with gentle ease, providing stability and softness with every step.

THE LEGERO ECO AGENDA

RESPONSIBILITY YOU CAN WEAR

LINING MADE FROM BAMBOO FIBRE

The lining of some models is made from fibres derived from bamboo. Bamboo is a particularly sustainable raw material. Furthermore, bamboo fibre is ideal for use as a lining because it absorbs moisture well, creates a comfortable foot environment and has antibacterial characteristics.



RECYCLED MATERIALS

In several variants, we use linings made from recycled polyester fibres. Compared to newly produced polyester, this recycled material has a significantly lower carbon footprint.



VIOS®-COMPLIANT INNER LINING

All inner linings are tested in accordance with our strict VIOS® criteria: the materials used are thoroughly tested for the substances they contain and their impact on people and the environment. The VIOS® standard goes far beyond current legal regulations by setting significantly stricter limits.



In addition to lightness, comfort, and design, sustainable manufacturing is a key criterion for every legero shoe. In the **legero Eco Agenda**, we combine all measures for socially fair and resource-saving production – to protect wearers and the environment.

CO₂ MANAGEMENT FROM THE DESIGN PHASE

With our award-winning Eco database, we manage the CO₂ footprint of our models already during development.

CHROME-FREE & SKIN-FRIENDLY

Nearly all leather linings and removable leather insoles are chrome-free tanned and comply with the strict quality guidelines of our in-house research platform VIOS®.

RESOURCE-SAVING PRODUCTION

Material leftovers from sole production are recycled. This reduces waste, raw material demand, and CO₂ emissions.

RESPONSIBLE LEATHER SOURCING

We work exclusively with leather suppliers certified Gold or Silver by the Leather Working Group (LWG).

FUTURE-ORIENTED MATERIAL DEVELOPMENT

A dedicated department focuses on developing sustainable materials and resource-efficient product design.

CERTIFIED STANDARDS ALONG THE ENTIRE VALUE CHAIN

Our factories operate according to certified environmental management systems and are regularly audited by independent bodies for social responsibility, fair working conditions, and employee protection.

LEGERO LIGHTNESS TEST

Already in the concept phase – before the first sketch – we define a specific target weight. This ensures a shoe that is maximally light and sustainable from the start.



DIE LEGERO ECO AGENDA

VERANTWORTUNG, DIE MAN TRAGEN KANN

Neben Leichtigkeit, Komfort und Design ist nachhaltige Fertigung ein zentrales Kriterium jedes legero Schuhs. In der **legero Eco Agenda** bündeln wir alle Maßnahmen für eine sozial faire und ressourcenschonende Produktion – zum Schutz der Trägerinnen und der Umwelt.

CO₂-STEUERUNG AB DER DESIGNPHASE

Mit unserer mehrfach ausgezeichneten Eco-Datenbank steuern wir den CO₂-Fußabdruck unserer Modelle bereits in der Entwicklung.

CHROMFREI & HAUTFREUNDLICH

Fast alle Lederfutter und herausnehmbaren Leder-Decksohlen sind chromfrei gegerbt und entsprechen den strengen Qualitätsrichtlinien unserer unternehmenseigenen Forschungsplattform VIOS®.

RESSOURCENSCHONENDE PRODUKTION

Materialreste aus der Sohlenherstellung werden wiederverwertet. Das reduziert Abfall, Rohmaterialbedarf und CO₂-Emissionen.

VERANTWORTUNGSVOLLE LEDERBESCHAFFUNG

Wir arbeiten ausschließlich mit Lederlieferanten, die von der Leather Working Group (LWG) mit Gold oder Silber zertifiziert sind.

ZUKUNFTSORIENTIERTE MATERIALENTWICKLUNG

Eine eigene Abteilung widmet sich der Entwicklung nachhaltiger Materialien und ressourcenschonendem Produktdesign.

GEPRÜFTE STANDARDS ENTLANG DER GESAMTEN WERTSCHÖPFUNGSKETTE

Unsere Fabriken arbeiten nach zertifizierten Umweltmanagementsystemen und werden regelmäßig von unabhängigen Stellen hinsichtlich sozialer Verantwortung, fairer Arbeitsbedingungen und Mitarbeiterschutzes auditiert.

LEGERO LEICHTIGKEITSTEST

Bereits in der Konzeptphase – noch vor der ersten Skizze – definieren wir ein konkretes Zielgewicht. So entsteht von Anfang an ein maximal leichter und nachhaltiger Schuh.

INNENFUTTER AUS BAMBUSFASER

Das Futter einiger Modelle besteht aus Fasern, die aus Bambus gewonnen werden. Bambus ist ein besonders nachhaltiger Rohstoff. Zudem ist die Bambusfaser ideal als Innenfutter geeignet, weil sie Feuchtigkeit gut absorbiert.



RECYCELTE MATERIALIEN

Bei einigen Varianten setzen wir Innenfutter aus recycelten Polyesterfasern ein. Im Vergleich zu neu produziertem Polyester verursacht dieses Sekundärmaterial einen deutlich geringeren CO₂-Fußabdruck.



INNENFUTTER NACH VIOS®-KRITERIEN

Alle Innenfutter sind nach unseren strengen VIOS®-Kriterien geprüft: Die verwendeten Materialien werden umfassend auf enthaltene Substanzen und deren Einfluss auf Mensch und Umwelt geprüft. Der VIOS®-Standard geht weit über die derzeit geltenden gesetzlichen Regulierungen hinaus.



MARKETING STYLES

Dynamic Flow



JOGGA
2-000548-1100

NEU!



JOGGA
2-000549-9230

NEU!



SOFTWAVE
2-000540-4030

NEU!

Soft Flow



FIORA
2-000554-0100

NEU!



SOMI
2-000544-4500

NEU!



SOMI
2-000547-3350

NEU!

legero men



MONDO
2-000541-8590

KONTAKT/CONTACT

Legero Schuhfabrik GesmbH | Legero-United-Straße 4 | A-8073 Feldkirchen bei Graz
www.legero-united.com | portal.legero-united.com | Tel. +43 316 429100-4049

Reklamationsabteilung: Tel +43 316 429100 + DW | Fax DW 4063
DW 4033 Monika Lechner | DW 4045 Walter Lederhaas | reklamation@legero-united.com

ÖSTERREICH

Gerhard Herzog
Mobil +43 664 42015 88
Fax +43 316 429100-4049
gerhard.herzog@legero-united.com

Stefan Gratzel
Mobil +43 664 42015 86
Fax +43 316 429100-4049
stefan.gratzel@legero-united.com

DEUTSCHLAND

Baden-Württemberg, Saarland,
Rheinland-Pfalz, Teile Hessen:
Peter Baumann
Mobil +49 175 203 99 89
Fax +49 6331 66 912
peter.baumann@legero-united.com

Niedersachsen, Ost Westfalen,
Münsterland:
Nils Merz
Mobil +49 162 102 9121
Fax +43/316/429100-4049
nils.merz@legero-united.com

Niedersachsen Nord, Hamburg,
Schleswig-Holstein, Bremen,
Teile Mecklenburg-Vorpommern:
Alexandra Schweger
Tel/Fax +49 410185 93 06
Mobil +49 172 549 65 65
alexandra.schweger@legero-united.com

Berlin, Brandenburg, Sachsen,
Teile Mecklenburg-Vorpommern,
Teile Sachsen-Anhalt, Teile Thüringen:
Sonja Zeiler
Mobil +49 170 712 70 23
Fax +43 316 429100-4049
sonja.zeiler@legero-united.com

Bayern Süd:
Jan Brokmeier
Mobil +49 175 203 11 95
Fax +49 89 321 95 935
jan.brokmeier@legero-united.com

Teile Nordrhein-Westfalen:
Jens Middendorp
Mobil +49 172 952 05 20
Fax +43 316 429100-4049
jens.middendorp@legero-united.com

SCHWEIZ

Oliver Mauerer
Tel +41 56 410 17 90
Fax +41 56 410 17 91
oliver.mauerer@legero-united.com

Legero Retouren Service
Pfadackerstrasse 7
Showroom 30-44
8957 Spreitenbach

BELGIEN / LUXEMBURG

Didier Barchon
Tel +32 87 461776
Mobil +32 475 447692
didier.barchon@gmail.com

BULGARIEN

Step 23
Daniella Georgieva
Tel +359 878 518 118
info@stopka.bg

DÄNEMARK

Anne Mette Breum
Mobil +45 53615225
anne.breum@legero-united.com

FINNLAND / EE / LV / LT

Monika van den Berg
Tel +35 8 9 2600 680
Mobil +35 8 50 5747 180
monika@nystromtrading.fi

GRIECHENLAND

Ilias Pistiolas
Mobil +30 697 666 90 70
iliaspist1@outlook.com.gr

FRANKREICH

Grand Est, Bretagne:
Marjorie Richard
Mobil +33 6 70 79 47 70
margotte1975@hotmail.com

Nord, Paris, Région Sud Paris:
Jean-Philippe Contardo
Tel +33 660 422 992
jeanphilippecontardo@gmail.com

Rhône-Alpes, Centre et Sud
Michel Duchamp
Tél +33 4 78020645
Mobil +33 6 63633950
michelduchamp@sfr.fr

UNITED KINGDOM

Angus Marshall
Tel +44 79356480 70
gus@tm-fg.co.uk

IRLAND

Trish Healy
Tel +353 85 254 80 70
trish.healy@legero-united.com

ITALIEN

Gianfranco Cipriani
Mobil +39 347 567 79 43
gianfranco.cipriani@legero-united.com

Michele Visentin
Mobil +39 393 332 6060
vise65@gmail.com

Roberto Macconi
Mobil +39 335 813 8545
mbob938@gmail.com

Fabio Smania
Mobil +39 347 595 7869
smaniaf@fastwebnet.it

Francesco Barbieri
Mobil +39 347 960 4280
ceccobarbieri@hotmail.it

Giampiero Gatti
Mobil +39 348 332 5485
gattigiampi@gmail.com

ÖSTERREICH

Hotline +43 316 429100-500

DEUTSCHLAND

Hotline +49 89 484098

Tel +43 316 429100-500

SCHWEIZ

Tel +41 56 4101792

KANADA

Josy Montalto
Tel +1 514-993-1973
josy@mitagencies.com

JAPAN

TIC Corporation
Tel +81 3 5935 4697

Hitoshi Karube
karube19670725@gmail.com

Chiyuki Karube
karube1222@gmail.com

NORWEGEN

Frode Sørlie
Tel +47 926 88 555
frode.soerli@legero-united.com

POLEN

Justyna Macznik
Mobil +48 603 551 448
justyna.macznik@legero-united.com

Wiesława Kubicka
Mobil +48 509 310 201
wieslawa.kubicka@legero-united.com

SCHWEDEN

Jonas Rampe
+46 70 7773131
jonas@rampes.se

SLOWENIEN / HR / BA / MK / RS

Intermegal d.o.o.
Jure Meglic
Mobil +386 51 371 996
jure@intermegal.com

SPANIEN

Mayte Murcia
Mobil +34 628 45 09 77
mayte.murcia@legero-united.com

TSCHECHIEN / SLOWAKEI

Peter Body
Tel CZ +420 777 553 146
Tel SK +421 944 615 295
peter.body@torumia.cz

Petra Body
Tel +420 773 658 679
petra@torumia.cz

TÜRKEI

Abdurrahman Çetin
Tel +90 216 594 18 11
Mobil +90 542 231 6623
abdurrahman.cetin@legero-united.com

Nadire Cetin
nadire.cetin@legero-united.com

UNGARN

György Szabó
Mobil +36 30 933 1190
gyorgy.szabo@legero-united.com



MONDO / 2-000541-8590



LEICHTIGKEIT BEI JEDEM SCHRITT
LIGHTNESS WITH EVERY STEP



ULTIMATIVER KOMFORT
ULTIMATE COMFORT



HERAUSNEHMBARE INNENSOHLE
REMOVABLE INSOLES



ZWEI-KOMPONENTEN-SOHL (PU & TPU)
TWO-COMPONENT SOLE (PU & TPU)

MONDO

ZEITLOSER HERRENSNEAKER MIT MODERNEM KOMFORT

Mit MONDO bringt legero seine Komfort-Expertise in eine stilvoll durchdachte Herrengruppe: reduziert im Look, stark in der Wirkung. Der Sneaker überzeugt mit zeitlosem Design, hochwertiger Verarbeitung und durchdachter Funktionalität.



MONDO / 2-000541-8590

TIMELESS MEN'S SNEAKERS WITH MODERN COMFORT

With MONDO, legero is applying its comfort expertise to a stylish, well-thought-out group for men: with a reduced, yet impactful look. These sneakers impress with a timeless design, outstanding craftsmanship and thought through functional features.

legero
men

A man with short, graying hair and a light beard is standing against a plain, light gray background. He is wearing a white long-sleeved button-down shirt over a white t-shirt, light-colored trousers, and blue and white patterned sneakers with brown soles. He is smiling and looking towards the camera, with his hands in his pockets.

legero men

legero.com

Follow us on    